
Zápis ze setkání RADY RODIČŮ ze dne 20.11.2019

Přítomni:        Petra Volavá – 1.A
Anna Zemanová – 1.B
Mgr. Adéla Hlásková – 2.roč.
Denisa Malechová – 3.roč.
Mgr. Petr Kajnar – 4.A
Irena Dvořáková – 4.B
Lucie Svobodová – 5.roč. (omluvena)
Vendula Blechová – 6.roč. (omluvena)
Eva Nosková – 7.roč.
Mgr. Jitka Bartošková – 8.roč. (omluvena)
Bc. Jitka Petráková – 9.roč.

Přizvána:         Mgr. Ilona Vránková

Zahájení RR v 16.30 hodin, ukončení v 18.00 hodin.

1. Zahájení RR - seznámení s programem setkání
2. Vyjádření připomínek od všech zástupců tříd ohledně vyučování, či jiné problematiky 

ve třídách
1. A - bez připomínek
1. B -  bez připomínek
2. tř. - bez připomínek
3. tř. - bez připomínek
4. A  -  zástupce zmínil, že žáci daného ročníku nedostávají domácí úkoly, diskutovalo 
se o pozitivech a negativech tohoto přístupu, návaznost na jiný pedagogický postup 
ostatních vyučujících
4. B - bez připomínek
5. roč. - zástupce omluven (bez problémů z info řed. školy)
6. roč. - zástupce omluven (bez problémů z info řed. školy)
7. roč. - zmínilo se velmi negativní chování jedné z žákyň – slovní i sociální napadání 
spolužáků, hledání řešení o její začlenění do kolektivu, předání informací o lyžařském 
výcviku
8. roč. - zástupce omluven
9. roč. - projednání příprav žáků na přijímací zkoušky, dále se řešil z pohledu dětí i 
rodičů demotivující bodový systém, který je vnímán silně negativně, hledala se 
pozitivnější forma, je nutný i pochvalný systém, který dítě motivuje, rodiče i žáci 
žádají v hodinách matematika o možnost více forem řešení určitých druhů 
matematických příkladů – možno využít i v nižších ročnících, dále na schůzce rodiče 
komentovali extrémně striktní postup při udělování bodů zejména p. uč. Novákové, 
ostatní pedagogové využívají tento systém různě, nejsou jednotní, jinak kolektiv  9. 
třídy je stále nesourodý



Informace budou prezentovány ředitelkou školy na provozní prosincové poradě

Další body jednání:
- Ředitelka poděkovala rodičům za aktivní postoj při letní rekonstrukci školy
- Seznámila nás s akcemi, které proběhnou v následujícím měsíci 
- Dále informovala o budoucím řešení tělocvičny a venkovní učebny v rámci 

rozšířeného prostoru školní zahrady 
- RR odsouhlasila zvýšení částky do fondu RR od rodičů z 250,- na 300,- korun / 

za rodinu (platí pouze starší dítě ze sourozenců)
- Přislíbení přispění z RR na Mikulášskou nadílku do MŠ Mezimostí
- Dále RR přispěje na VÁNOČNÍ JARMARK
- Zhodnotil se pozitivně finanční příspěvek z RR pro třídní učitele na uplynulý 

školní rok, i v následujícím roce je částka přislíbena, výše částky bude určena 
po dohodě s pedagogy

- Zavedení setkání zvolených zástupců z řad žáků vyššího stupně 1x za měsíc 
v prostorách školy (zvolení „premiérů a premiérek“ do Školního parlamentu – 
možné zahájení činnosti po dohodě od měsíce prosince

- Hovořilo se o potřebě vnímavějšího chování z řad učitelů, navázání s dětmi, 
otevřenějším vztahu, budování vzájemné důvěry

Zápis : Bc. Jitka Petráková – předseda RR


